
 

P R O T O K Ó Ł  Nr 6/2015 

 

z VI Sesji Rady Miejskiej w Ulanowie 

odbytej w dniu 11 czerwca 2015r. 

 
 = = = = = = = =  

 

       W posiedzeniu uczestniczyło 14 radnych, jak w załączonej liście obecności oraz zaproszeni 

goście. 

 
Porządek obrad Sesji: 

 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.  

3. Informacja Burmistrza Gminy i Miasta o pracy w okresie między sesjami.   

4. Przedyskutowanie projektu i podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy 

i miasta na 2015r. 

5. Przedyskutowanie projektu i podjęcie uchwały w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych na terenie Gminy i Miasta Ulanów których właścicielem lub zarządzającym 

jest Gmina i Miasta Ulanów oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków. 

6. Przedyskutowanie projektu i podjęcie uchwały w sprawie określenia wymagań, jakie powinien 

spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w 

zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych na 

terenie Gminy i Miasta Ulanów.  

7. Przedyskutowanie projektu i podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie na okres 5 lat nieruchomości położonej w Ulanowie. 

8. Przedyskutowanie projektu i podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie na okres 5 lat nieruchomości położonej w Kurzynie Wielkiej. 

9. Przedyskutowanie projektu i podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie na okres 5 lat nieruchomości położonej w Kurzynie Wielkiej. 

10. Przedyskutowanie projektu i podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 

Burmistrza Gminy i Miasta Ulanów. 

11. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu za 2014 rok oraz sprawozdania finansowego 

Gminy Ulanów za 2014 rok. 

12. Zapoznanie z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym przez Burmistrza 

Gminy i Miasta Ulanów sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2014 rok. 

13. Przedstawienie informacji o stanie mienia Gminy Ulanów za 2014 rok. 

14. Zapoznanie z opinią Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Ulanowie w sprawie sprawozdania 

z wykonania budżetu Gminy i Miasta Ulanów za 2014 rok i sprawozdania finansowego 

Gminy Ulanów za 2014 rok.  

15. Zapoznanie z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym przez Komisję 

Rewizyjną Rady Miejskiej w Ulanowie wniosku w sprawie udzielenia Burmistrzowi Gminy i 

Miasta absolutorium.  

16. Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

Gminy i Miasta Ulanów za 2014 rok wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2014 

rok. 

17. Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Gminy i Miasta 

Ulanów absolutorium z tytułu wykonania budżetu Gminy i Miasta Ulanów za 2014 rok.  

18. Wolne wnioski i zapytania. 

19. Zamknięcie obrad sesji. 

 

= = = = = = =  

 

 



Ad.1 

 VI Sesję Rady Miejskiej w Ulanowie otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Edward 

Małek. Przywitał wszystkich obecnych. Na podstawie listy obecności stwierdził, że Rada jest władna 

podejmować wiążące uchwały.  

Ad. 2 

Protokół z poprzedniej Sesji Rady Miejskiej wyłożony był do wglądu. Przewodniczący poddał go pod 

głosowanie. Protokół został przyjęty jednogłośnie. 

  

Ad. 3 

Burmistrz Stanisław Garbacz udzielił informacji o pracy w okresie między sesjami. 

Okres od ostatniej sesji był bardzo pracowity, jest to zasługa również Państwa, gdyż było dużo 

uroczystości na terenie naszej gminy. Brałem udział: 

- w uroczystościach z okazji Dnia Matki w Wólce Bielińskich, w GCK w Ulanowie, 

- w uroczystym apelu z okazji Dnia Strażaka zorganizowanym przez Powiatową Straż Pożarną w 

Nisku,   

- w obchodach powiatowych Dnia Strażaka Jednostek Ochotniczych w Nowosielcu, 

- w powiatowych obchodach Święta Ludowego w Krzeszowie, 

- w Kulinarnej Majówce w Bielińcu, 

- w Pikniku Rodzinnych z okazji Dnia Dziecka w Wólce Tanewskiej i w Dąbrówce, 

Wyjeżdżałem do: 

Kilkakrotnie do Rzeszowa i do Niska. W Nisku odbyły się dwa konwenty, jeden był poświęcony 

wyborowi najzdolniejszego ucznia z terenu powiatu. Wybrana została uczennica z Niska Katarzyna 

Chrapko.  

W kolejnym konwencie uczestniczył Marszałek Województwa Podkarpackiego Władysław Ortyl. 

Była mowa o perspektywie środków unijnych nowego rozdania na lata 2014-2020. 

Prowadzone inwestycje: 

- budowa drogi w Hucie Deręgowska w Przysiółku Pałki, jest na ukończeniu. Były problemy jak przy 

każdej inwestycji, 

- budowa drogi w Kurzynie Wielkiej Zarowie, 

- budowa chodnika przy drodze powiatowej w Kurzynie, 

- rozpoczęto pracę przy budowie parkingu w Dąbrowicy. Myślę, że powinno odbyć się zebranie w 

celu uzyskania zgody od wspólnoty serwitutowej na wycięcie drzew, tak aby inwestycję dobrze 

wykonać, 

- został dokończony chodnik w Ulanowie. 

 

Ad. 4 

Projekt uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy i miasta na 2015r. omówiła pani 

Skarbnik oraz Burmistrz. Zmiana wynika ze złożenia wniosku na budowę boiska wielofunkcyjnego w 

Kurzynie Średniej przy Zespole Szkół. Wartość kosztorysowa to 550 tyś. zł. Po rozstrzygnięciu 

wniosku będziemy ogłaszać przetarg i myślę , że kwota która była już wcześniej zabezpieczona 

wystarczy na planowaną inwestycją. Nie mniej jednak cała kwota musi być zabezpieczona w 

budżecie.  

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 5  

Projekt uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy i Miasta 

Ulanów których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina i Miasta Ulanów oraz warunków i zasad 

korzystania z tych przystanków. Pan przewodniczący przypomniał, że na komisjach został ten temat 

dokładnie omówiony. Taka uchwała musi być podjęta aby móc korzystać z dopłat do biletów na 

dowóz uczniów do szkół organizowany przez gminę.  

 

Ad. 6 

Projekt uchwały w sprawie określenia wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający 

się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie opróżniania zbiorników 

bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy i Miasta Ulanów. Temat był 



również przedyskutowany na wspólnym posiedzeniu komisji. Aby przedsiębiorca mógł uzyskać 

przedmiotowe zezwolenie musi być podjęta uchwała regulująca ten zakres. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie.  

Ad. 7 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres 5 lat nieruchomości 

położonej w Ulanowie omówił burmistrz. Jest to działka położona nad Tanwią. Było zebranie 

mieszkańców Ulanowa, opinia jest pozytywna.  

Uchwała została przyjęta jednogłośnie.  

Ad. 8 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres 5 lat nieruchomości 

położonej w Kurzynie Średniej omówił burmistrz. Było zebranie mieszkańców, opinia jest pozytywna. 

Jest teraz zainteresowanie dzierżawą, wczoraj odbyły się przetargi na trzy działki. Wszystkie poszły w 

dobrych cenach. Szkoda żeby tereny te nie były dzierżawione i stały zapuszczone. Jak są dzierżawione 

są wykoszone, a wioska ma pieniądze do wykorzystania na zadania gminy. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie.  

Ad. 9 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres 5 lat nieruchomości 

położonej w Kurzynie Wielkiej. Jest zgoda mieszkańców na dzierżawienie tego terenu. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie.  

Ad. 10 

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Gminy i Miasta Ulanów. 

Przewodniczący Rady omówił pismo dotyczące skargi na bezczynność burmistrza, a związane z 

wysypiskiem śmieci w Kurzynie. Pismo to wpłynęło do Głównego Inspektora Ochrony Środowiska 

Departament Inspekcji i Orzecznictwa. Pismo zostało przekazane przez Głównego Inspektora 

Ochrony Środowiska według właściwości do Rady Miejskiej w Ulanowie. Pan Przewodniczący 

odczytał uzasadnienie do w/w uchwały zawierające podjęte działania. 

Burmistrz zaznaczył, że bardzo szczegółowo zostało opisane uzasadnienie przedstawione radnym, nie 

ma czego już dodawać.  

Trudno mówić o bezczynności skoro tyle pism było złożonych w przedmiotowej sprawie od obydwu 

stron. 

Burmistrz stwierdził, że zapewne w najbliższym czasie będzie trzeba znaleźć ok. 100 tys.-150 tys. zł 

na zlikwidowanie tego wysypiska, i wywiezienie odpadów do Krzeszowa. Osobiście uważam, że nie 

był to taki problem. Mieszkam w Kurzynie i nie było w związku z tym wysypiskiem, które zostało 

zasypane jeszcze przed 2007 rokiem problemów. Nie będzie jednak chyba wyjścia i będzie trzeba 

znaleźć na ten cel pieniądze i sprawę doprowadzić do końca.  

 

Przewodniczący rady nadmienił, że w powyższej sprawie zostało również złożone przez skarżącego 

zawiadomienie o przestępstwie do sądu /prokuratury/, a organ ten odmówił wszczęcia dochodzenia.  

Uchwała uznająca skargę jako bezzasadną została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 11 

Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu za 2014 rok oraz sprawozdania finansowego Gminy 

Ulanów za 2014 rok.  

 

Przewodniczący Rady Pan Edward Małek poprosił Panią Alicję Kazanecką o przedstawienie 

sprawozdania z wykonania budżetu za 2014 rok oraz sprawozdania finansowego Gminy Ulanów za 

rok 2014. 

Na wspólnym posiedzeniu wszystkich komisji działających przy Radzie Miejskiej 

omówiliśmy szczegółowo sprawozdanie. 

Budżet Gminy i Miasta Ulanów na rok 2014 został uchwalony Uchwałą Nr XXXIII/214/2014 

w dniu 28 stycznia 2014r.  

Uchwalona łączna kwota dochodów wynosiła 22.563.820 zł, w tym: 

- dochody bieżące – 19.821.056 zł 

- dochody majątkowe – 2.742.764,00 zł 

a  łączna kwota wydatków wynosiła 23.409.009 zł, w tym: 



- wydatki bieżące – 16.885.566,00 zł 

- wydatki majątkowe – 6.523.443,00 zł 

Zaplanowano deficyt budżetu w kwocie 845.189 zł.  

Zaplanowano rozchody budżetu w kwocie 444.000,00 zł na spłatę kredytu w mBanku w Rzeszowie 

(dawniej BRE Bank). 

W ciągu roku realizując budżet, dokonywane były zmiany planów dochodów i wydatków. 

Zmiany te wprowadzane były Uchwałami Rady i Zarządzeniami Burmistrza.  

 

Na koniec 2014r. plan dochodów po zmianach wyniósł 24.702.111,01 zł w tym: 

- dochody bieżące – 21.352.080,37 zł 

- dochody majątkowe – 3.350.030,64 zł 

 

Wykonanie dochodów wyniosło ogółem 24.840.012,28 zł tj. 100,55 % w tym: 

- dochody bieżące – 21.609.539,96 zł , tj 101,20 % 

- dochody majątkowe – 3.230.472,32 zł tj. 96,43 % 

Dochody zostały zrealizowane w 100 % w stosunku do planu.  

 

Na wykonanie dochodów bieżących złożyły się: 

- subwencje –12.094.493,00 zł 

- dotacje celowe z budżetu państwa na realizację zadań z zakresu administracji rządowej – 

3.121.786,51 zł  

- dotacje celowe z budżetu państwa na realizację własnych zadań bieżących gmin –985.563,07 zł 

- dotacja celowa  z powiatu  – 1.000 zł 

- środki z WFOŚr i GW na usuwanie azbestu – 32.715,62 zł 

- dotacje celowe w ramach programów finansowanych ze środków europejskich –163.683,60 zł ( 

Kapitał Ludzki, Comenius) 

-  podatek dochodowy od osób fizycznych i prawnych – 2.211.202,08 zł 

- dochody własne (podatki i opłaty lokalne, wpływy z opłat za sprzedaż alkoholu, dochody z najmu i 

dzierżawy, tzw. opłata śmieciowa, opłata skarbowa itp.) –2.999.096,08 zł 

 

Podsumowując wykonanie dochodów bieżących, dochody własne Gminy stanowią 24 % 

dochodów bieżących ogółem. 

 

Na wykonanie dochodów majątkowych złożyły się dochody: 

- ze sprzedaży drewna – 36.962,81 zł 

- ze sprzedaży działek – 70.454,89 zł 

- ze sprzedaży samochodu OSP - 1.160,00 zł 

-  dotacja celowa z budżetu państwa na usunięcie skutków klęski żywiołowej  na drogę w Dąbrowicy 

– 56.174 zł 

- dotacja celowa z budżetu państwa – 13.795,47 zł (refundacja wydatków z Funduszu Sołeckiego za 

2013r.) 

- dotacja celowa z Urzędu Marszałkowskiego (na drogi do gruntów rolniczych) – 50.000 zł 

- środki z Nadleśnictwa Rudnik ( na przebudowę drogi w Gliniance ) – 60.000 zł 

- dotacja celowa od gminy Krzeszów (na przebudowę drogi Rędziny – Kamionka) – 44.000 zł 

- dotacja z Ministerstwa Sportu i Turystyki (na przebudowę zaplecza sanitarno- szatniowego i budowa 

boiska w Bielinach) – 158.400 zł 

- dotacja na programy współfinansowane, ze środków europejskich w kwocie 2.739.525,15 zł 

 

Reasumując dochody majątkowe, należy stwierdzić, że własne dochody majątkowe stanowią 

3,3 % dochodów majątkowych ogółem.  Razem wzięte dochody własne gminy (bieżące i majątkowe) 

w kwocie 5.318.875,86 zł stanowią 21,4 % dochodów ogółem za 2014 rok. 

 

Jeżeli chodzi o wydatki, to plan ogółem na koniec roku 2014 wynosił 24.702.111,01 zł,  w 

tym: 

- wydatki bieżące – 18.617.887,84 zł 



- wydatki  majątkowe – 6.084.223,17 zł 

 

Wykonanie wydatków na koniec grudnia wyniosło 20.598.290,14 zł, tj. 83,4% w tym: 

- wydatki bieżące – 17.473.833,43 zł, tj. 93,9 % 

- wydatki majątkowe – 3.124.456,71 zł, tj. 51,35 % 

Wydatki bieżące zrealizowane zostały w prawie 100 % i zgodnie z ustawą o finansach publicznych nie 

przekroczyły dochodów bieżących.  

 

Na wydatki majątkowe złożyły się: 

- modernizacja drogi do gruntów rolniczych Wólka Tanewska Jeziórko – Dąbrówka                                                                            

Podbuk – 145.872,29 zł 

- zapłata za częściowe wykonanie projektów na kanalizację – 29.274,00 zł 

- zakup wiaty przystankowej – 4.050,41 zł 

- przebudowa drogi gminnej w Gliniance – 573.487,58 zł 

- przebudowa drogi Kurzyna Mała – Wymysłów – 219.822,62 zł 

- modernizacja drogi gminnej w Dąbrówce – 44.079,09 zł 

- opracowanie projektu i przebudowa drogi Bieliny – Rędziny – 106.107,43 zł 

- przebudowa drogi gminnej w Dąbrowicy – 83.295,01 zł 

- rewitalizacja miasta Ulanowa – 622.124,00 zł 

- realizacja projektu PSeAP – 126.927,41 zł 

- wykonanie klimatyzacji w urzędzie – 149.937,00 zł 

- opracowanie projektów oraz wykonanie oświetlenia ulicznego w Dąbrowicy, Bukowinie i Wólce 

Tanewskiej – 32.715,00 zł 

- przebudowa świetlicy wiejskiej w Borkach – 84.504,99 zł 

- przebudowa kuchni w świetlicy  w Wólce Tanewskiej oraz poprawienie infrastruktury turystycznej 

w Bielinach  i Kurzynie Średniej – 153.670,05 zł 

- opracowanie projektu i przebudowa budynku sanitarno – szatniowego i budowa boiska w Bielinach – 

330.423,06 zł 

- zadanie „Poprawa infrastruktury turystyczno-rekreacyjnej w Bukowinie i Dąbrowicy”- 147.205,06 zł 

- dotacja celowa do stowarzyszeń – 12.251,32 zł 

- zakup samochodu dla OSP Bieliny – 11.819,00 zł 

  

 W roku 2014 udzielono dotacji na ogólną kwotę: 736.376,09 zł, w tym: 

- dla GCK – 305.000,00 zł 

- dla Bibliotek – 170.000,00 zł 

- dla Gminnej Spółki Wodnej – 5.000,00 zł 

- dla Izby Rolniczej ( 2% podatku rolnego ) – 5.569,42 zł 

- dotacja do Bractwa Flisackiego – 5.000,00 zł 

- dotacja dla czterech Parafii – 40.000,00 zł 

- dotacja dla Klubów Sportowych -  85.000,00 zł 

- dotacja dla Stowarzyszeń w trybie art. 221 na dofinansowanie inwestycji – 12.251,32 zł 

- dotacja przedmiotowa dla ZUK:  

a)  na dopłatę do wody – 53.473,68 zł 

b)  na dopłatę do ścieków – 55.081,67 zł 

 

Na koniec 2014 roku, nie było deficytu.  

Budżet zamknął się nadwyżką 4.241.722,14 zł. 

 

Zaplanowane rozchody w kwocie 444.000 zostały wykonane (spłata kredytu) i pokryte wolnymi 

środkami z lat ubiegłych.  

Nie zaciągnięto żadnych kredytów ani pożyczek, a stan zadłużenia na koniec 2014 roku wyniósł 

224.000,00 zł, co stanowi 0,90 % wykonanych dochodów. 

 



Dochody z tytułu wydawanych zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych  wyniosły 87.799,53 zł, 

a wydatki na realizację programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych i 

przeciwdziałaniu narkomanii wyniosły -  86.490,14 zł. 

 

Dochody z tytułu opłat i kar za korzystanie ze środowiska  wyniosły 7.000,00 zł, a wydatki - 6.687,20 

zł. 

Regionalna Izba Obrachunkowa w Rzeszowie po rozpatrzeniu przedłożonego przez 

Burmistrza Gminy i Miasta Ulanów sprawozdania z wykonania budżetu za 2014r. Uchwałą Nr 

XV/93/2015 z dnia 14 kwietnia 2015r. pozytywnie zaopiniowała przedłożone sprawozdanie. 

 

Sprawozdanie finansowe jednostki samorządu terytorialnego składa się z: 

 Bilansu z wykonania budżetu JST 

 Łącznego bilansu jednostek budżetowych (urząd, OPS, szkoły, przedszkole, ZEAS)  

 Łącznego rachunku zysków i strat  

 Łącznego zestawienia zmian w funduszu  

Bilans z wykonania budżetu JST sporządza się na dzień zamknięcia ksiąg rachunkowych tj. na dzień 

31 grudnia, jest to tzw. „bilans organu”.  

Po stronie aktywów występują następujące pozycje: 

- środki pieniężne (są to środki pieniężne znajdujące się na koniec roku na rachunkach bankowych  – 

4.737.554,82 zł) 

- należności i rozliczenia ( należności od budżetów w kwocie – 67.453,00 zł) 

Suma aktywów  wynosi 4.805.007,82 zł 

 

Po stronie pasywów występują: 

- zobowiązania w kwocie 246.296,03 zł (kredyt 224.000,00 zł oraz zobowiązania wobec budżetów 

22.296,03 zł)  

- wynik wykonania budżetu w naszym przypadku nadwyżka w kwocie 4.241.722,14 zł 

-  inne pasywa – 454.510,00 zł (subwencja oświatowa na styczeń, która wpłynęła w grudniu) 

Stan pasywów na koniec roku wynosi 4.805.007,82 zł i jest równy sumie aktywów. 

 

Drugim bilansem, który państwo otrzymali jest łącznym bilansem obejmujący dane z bilansów 

jednostek budżetowych tj. gminy, OPS, Szkół, Przedszkola i ZEAS. 

Bilans składa się z aktywów i pasywów gdzie aktywa pokazują majątek gminy, a pasywa źródło 

finansowania tego majątku. Do aktywów zalicza się składniki majątku trwałego i obrotowego.  

Wartość środków trwałych na koniec roku 2014 wynosi 42.848.817,34 zł.  

Wartość środków trwałych  jest to wartość netto po odjęciu umorzenia, które jest dokonywane na 

koniec każdego roku. Umorzeniu nie podlegają tylko grunty. Do każdej grupy są inne wskaźniki np. 

budowle 2,5 %, drogi 4,5 %, budynki mieszkalne 1,5 %, budynki innych 2,5 %, samochody specjalne 

(OSP) 14 %, komputery 30 % itp. 

Następna pozycja to środki trwałe w budowie w kwocie 67.264,00 zł, oraz wartości niematerialne i 

prawne – 84.217,29 zł.  

Ogółem, aktywa trwałe wynoszą 43.000.298,63.  

Aktywa obrotowe w kwocie 2.135.300,33 zł, (to materiały, środki pieniężne i należności 

krótkoterminowe). 

Ogółem aktywa na koniec 2014 roku wynoszą: 45.135.598,96 zł. 

 

Prawą stronę bilansu stanowią pasywa. Do pasywów zalicza się: 

- kapitał jednostki (inaczej fundusz) – 35.648.701,71 zł 

- zobowiązania krótkoterminowe – 931.011,53 zł 

- fundusze specjalne – 250.570,78 zł 

- rozliczenia międzyokresowe – 1.681.252,88 zł 



Ogółem suma pasywów wynosi 45.135.598,96 zł i jest równa sumie aktywów, zgodnie z zasadami 

równowagi bilansowej. 

 

Częścią składową sprawozdania finansowego jest jeszcze rachunek zysków i strat oraz 

zestawienie zmian w funduszu jednostki. 

Rachunek zysków i strat to zestawienie przychodów i kosztów jednostki. 

Na przychody składają się przychody z tytułu dochodów budżetowych i ze sprzedaży towarów i 

materiałów. 

Kwota przychodów to 24.751.774,85 zł.  

Na koszty w kwocie 18.226.640,53 zł składają się: amortyzacja, zużycie materiałów i energii, usługi, 

podatki i opłaty, wynagrodzenie, ubezpieczenia oraz inne świadczenia. 

Zysk w kwocie 6.624.062,06 zł w rachunku zysków i strat jest wyłącznie zapisem księgowym a nie 

gotówką w kasie. Rachunek zysków i strat ma wartość informacyjną.  

Zestawienie zmian w funduszu jednostki umożliwia przedstawienie informacji dotyczącej zmian w 

kapitale jednostki. W zestawieniu podaje się w jednej kolumnie dane dotyczące roku obrotowego 2014 

a w drugiej kolumnie dane porównawcze z roku 2013. Dane o stanach zmian wykazane w zestawieniu 

zmian w funduszu jednostki na początek i na koniec okresu sprawozdawczego, powinny być zgodne z 

danymi w poszczególnych pozycjach grupy A pasywów bilansu. 

 W związku z tym, że sprawozdania były przedmiotem obrad wszystkich komisji Rady 

Miejskiej i pozytywnie zaopiniowane, nie podjęto dyskusji na ten temat. 

 Przewodniczący zamknął realizację punktu.  

 

Ad. 12 

Zapoznanie z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym przez Burmistrza Gminy i 

Miasta Ulanów sprawozdaniu z wykonania budżetu      za 2014 rok.  

 

Pani Alicja Kazanecka – Skarbnik odczytała opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej o 

przedłożonym przez Burmistrza Gminy i Miasta Ulanów sprawozdaniu z wykonania budżetu za rok 

2014. 

 

Ad. 13 

Przedstawienie informacji o stanie mienia Gminy Ulanów za 2014 rok. 

 

Pani Alicja Kazanecka – Skarbnik przedstawiła informację o stanie mienia Gminy Ulanów za 

2014 rok. 

Do sprawozdania z wykonania budżetu zostały dołączone informacje o stanie mienia gminy. Na 

majątek gminy składa się: 

- grunty – 7.279.722,24 zł 

- budynki – 12.408.084,09 zł 

- budowle – 20.666.376,99 zł 

- wyposażenie – 659.635,42 zł 

- samochody -  2.453.801,09 zł 

Razem - 43.467.619,83 zł 

W roku 2014 dochody uzyskane z mienia komunalnego wyniosły – 367.604,24 zł oraz przyjęto na 

ewidencję środków trwałych środki o wartości 9.271.255,54 zł. 

 

 

Ad.14 

Zapoznanie z opinią Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Ulanowie w sprawie sprawozdania z 

wykonania budżetu Gminy i Miasta Ulanów za 2014 rok i sprawozdania finansowego Gminy Ulanów 

za 2014 rok.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o zapoznanie 

z opinią Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Ulanowie w sprawie sprawozdania z wykonania 



budżetu Gminy i Miasta Ulanów za 2014 rok i sprawozdania finansowego Gminy Ulanów za 2014 

rok. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Mariusz Solan poinformował, że Komisja 

Rewizyjna rozpatrywała sprawozdanie finansowe, sprawozdanie z wykonania budżetu oraz 

analizowała informacje o stanie mienia Gminy za rok 2014. 

W związku z tym, Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił opinię Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Ulanowie w sprawie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy i Miasta Ulanów za 2014 

rok i sprawozdania finansowego Gminy Ulanów za 2014 rok. 

Komisja wnioskuje do Rady Miejskiej o udzielenie Burmistrzowi Gminy i Miasta Ulanów 

absolutorium za rok 2014. 

Ad. 15 

Zapoznanie z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym przez Komisję Rewizyjną 

Rady Miejskiej w Ulanowie wniosku w sprawie udzielenia Burmistrzowi Gminy i Miasta 

absolutorium.  

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej  Pan Mariusz Solan odczytał pozytywną opinię 

Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym przez Komisję Rewizyjną Rady Miejskiej w 

Ulanowie wniosku w sprawie udzielenia Burmistrzowi Gminy  i Miasta absolutorium. 

 

Ad. 16 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy 

i Miasta Ulanów za 2014 rok wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2014 rok.  

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego Gminy i Miasta Ulanów za 2014 rok wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 

2014 rok  i poddał go pod głosowanie. 

Uchwała w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy i Miasta Ulanów za 

2014 rok wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2014 rok została podjęta w głosowaniu 

jawnym, jednogłośnie przez 14 radnych obecnych na sesji i stanowi załącznik  do niniejszego 

protokołu (Uchwała Nr VI/48/2015). Ustawowy skład Rady to 15 radnych. 

 

Ad. 17 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Gminy i Miasta Ulanów 

absolutorium z tytułu wykonania budżetu Gminy i Miasta Ulanów za 2014 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi 

Gminy i Miasta Ulanów absolutorium z tytułu wykonania budżetu Gminy i Miasta Ulanów za 2014 

rok i poddał go pod głosowanie. 

Uchwała w sprawie udzielenia Burmistrzowi Gminy i Miasta Ulanów absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu Gminy i Miasta Ulanów za 2014 rok została podjęta w głosowaniu jawnym, 

jednogłośnie przez 14 radnych obecnych na sesji i stanowi załącznik  do niniejszego protokołu 

(Uchwała Nr VI/49/2015).  

Ustawowy skład Rady to 15 radnych. 

 

 

Burmistrz podziękował za udzielenie absolutorium za rok 2014. Nie był to rok łatwy, było dużo pracy. 

Myślę, że był to kolejny rok dobry dla Gminy i Miasta Ulanów. Jest to również zasługa Państwa 

radnych, sołtysów, kierowników jednostek, prezesa ZUK, pracowników Urzędu. 

 

Ad. 18 

Wolne wnioski i zapytania: 

 

P. Edward Małek, Przewodniczący Rady: 

przedstawił pismo, które wpłynęło na poprzedniej sesji od radnego R. Pokory o nagrywanie video 

posiedzeń sesji.  



Przypomniał, że sprawa ta została omówiona szczegółowo na posiedzeniu wspólnym Komisji. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek o nie nagrywaniu video posiedzeń sesji. 10 radnych 

zagłosowało za wnioskiem o nie nagrywanie sesji , 3 było przeciwnych, 1 wstrzymujący.  

 

P. T. Pracownik, Dyrektor Zespołu Szkół w Ulanowie: 

Powróciła do kampanii wyborczej , a tematem głównym wypowiedzi  było to, iż jej słowa z dwóch 

poprzednich sesji nie znalazły się w protokole.   

Powiedziała, że burmistrz wypowiedział się w sposób obraźliwy na temat prowadzonej przez nią 

kampanii wyborczej i że osoby te poniosą konsekwencje. Wystąpiła z prośbą, aby te słowa znalazły 

się w protokole z sesji. Pani dyrektor poinformowała, że na kolejnej sesji ponownie był poruszony 

temat kampanii, a Burmistrz potwierdził swoje słowa. Zarzuciła, że nie znalazło się to również w 

protokole. Podkreśliła, że oba protokoły zostały przyjęte przez radę, i bardzo ją to martwi. Poprosiła 

radnych, aby ta wypowiedź znalazła się z w protokole z tej sesji 

 

Burmistrz:  

Powiedział, że przecież to co było powiedziane jest prawdą, podkreślił, że wszyscy mieszkamy w tej 

gminie i wiemy jakie rzeczy miały miejsce w czasie kampanii. Pan Burmistrz poinformował radnych i 

obecnych, że miały miejsce przesłuchania policji i jakie słowa tam padły. Zwrócił się do pani dyrektor 

słowami, iż nie powinna wracać już do kampanii, gdyż takie zachowanie to wstyd dla dyrektora, 

nauczyciela i wychowawcy w szkole.  

 

Pani Pracownik podkreśliła, że ona nie ma nic na sumieniu, a jej kampania była uczciwa. Tematem jej 

wypowiedzi była kwestia protokołów z sesji. 

 

P. L. Słowik: Radca prawny: 

Przypomniał, że protokoły przyjęła rada, przyjęcie protokołów nie jest wymagane przepisami 

samorządowymi, taka forma została uznana zwyczajowo przez radę.  

 

P. E. Małek, Przewodniczący Rady poprosił o zakończenie tego tematu, gdyż co do uczciwości to też 

by miał wiele do powiedzenia. Myślmy o gminie, a nie o tym co było. 

P. Burmistrz podkreślił, że pani dyrektor powinna zająć się sprawami szkoły i nauczaniem, a sesja nie 

jest miejscem do takich dyskusji.  

 

P. M. Hasiak, Sekretarz Gminy i Miasta: 

Przypomniała, że zgodnie ze wspólnymi ustaleniami protokół nie jest odzwierciedleniem słowa w 

słowo wypowiedzi, tylko zawiera sentencje wypowiedzi. Zawiera dane istotne co do tematów, które 

poruszane są na konkretnej sesji zgodnie z programem, a najważniejsze są uchwały.  

Dbając o dobro gminy, wizerunek szkoły i dobro uczniów nie cytowaliśmy w protokole wypowiedzi. 

Jeżeli radni sobie życzą, to będziemy cytować w protokołach, ale wówczas myślę, że wypowiedzi 

niektórych nie przyniosą szacunku i poważania.  

 

P. T. Pracownik, dyrektor ZS w Ulanowie: 

Zauważyła, że szkoła funkcjonuje już 16 lat i wymaga remontu. W pismach składanych przy 

konstruowaniu budżetu prosiła o środki na remont I i II piętra, przede wszystkim o cyklinowanie 

podłóg w klasach. Jest to sprawa bardzo pilna. Zbliżają się wakacje, a takie prace można wykonać 

wyłącznie na wakacjach.  

 

Burmistrz: 

Czekamy na rozdanie środków unijnych. Przygotowany jest projekt na remont szkoły w Ulanowie i 

Wólce Tanewskiej. Jeżeli pojawią się tylko środki unijne będą te inwestycje realizowane. Burmistrz 

zauważył, że można by robić ze swoich środków, ale na obecną chwilę takich pieniędzy w budżecie 

nie ma. Środki na remonty w szkołach zawarte są w subwencji oświatowej, a w naszej gminie nie 

licząc remontów dokłada się do subwencji ok, 2,4 miliony. Wspomniał, że poprosił dyrektorów szkół, 

aby przygotowując projekty organizacyjne na kolejny rok szkolny poszukać oszczędności, a 



przynajmniej nie zrobić gorzej od obecnego. Projekty zostały przygotowane na większą ilość godzin, 

gdyż jest więcej oddziałów, oszczędności nie znaleziono.  

Burmistrz przypomniał, że jest niezbędna potrzeba malowania dachu w Dąbrówce oraz naprawa 

kominów w szkole w Wólce Tanewskiej Są w takim stanie, że grożą niebezpieczeństwem. Wszystko 

jest ważne ale musimy wybierać co jest najważniejsze na daną chwilę.  

 

Pan Przewodniczący przywitał przybyłych na sesję Starostę Pana Roberta Bednarza oraz Dyrektora 

Zarządu Dróg Powiatowych Pana Zbigniewa Lacha.  

 

P. R. Bednarz, Starosta Powiatu Niżańskiego: 

Pan Starosta odniósł się do kwestii funkcjonowania Powiatu oraz działań związanych z Gminą 

Ulanów. 

Poinformował, że budżet, który był konstruowany w poprzednim roku był konstruowany przez 

poprzedników. My ten budżet przejęliśmy, dokonaliśmy wprawdzie korekty, nie mniej jednak nie 

modyfikowaliśmy go bardzo. Pewne działania, które zostały już podjęte w obecnym budżecie 

pozostały. 

W kontekście gminy i miasta Ulanów pierwotnie w budżecie nie było zbyt wiele zaplanowanych 

inwestycji, ale w trakcie roku będą  zadania pojawiać się i będą realizowane. 

Inwestycje drogowe: 

- przebudowa drogi powiatowej Nr 1043R Mule – Golce, otrzymamy dofinansowanie ze środków 

powodziowych, wartość zadania kosztorysowa 1mln.169 tys. zł, realizacja w 2015 roku, 

- przebudowa drogi powiatowej Nr 1060R Ulanów – Rudnik, w szczególności mostu na rzece San. 

Obecnie będziemy zlecać wykonanie dokumentacji na sprężenie mostu. Jest to bardzo istotne z punktu 

widzenia rozwoju przedsiębiorczości. Pan Burmistrz zadeklarował pomoc w realizacji tego zadania. 

Zapraszamy, aby gminy uczestniczyły w realizacji zadań powiatu.  

- prowadzimy poważne rozmowy z Marszałkiem Województwa Podkarpackiego, aby drogę 

powiatową Nr 1060R Ulanów – Rudnik odcinek Przędzel Kolonia do mostu na Sanie włożyć do 

projektu ścieżek rowerowych realizowanego w ramach programu Trasy Rowerowe Polski 

Wschodniej. W ramach projektu będą na niektórych drogach robione nakładki. Staramy się przekonać 

Marszałka, aby ten odcinek 1400m przy naszym współudziale zrobić. Mamy świadomość, że przy 

obecnym budżecie jest to trudne lub wręcz niemożliwe. Przy współfinansowaniu przez Marszałka i 

korzystaniu ze środków unijnych byłoby to do zrealizowania w tym roku, 

- zarząd powiatu zmienił filozofię wspierania gmin przy remontowaniu chodników. Obecnie jest 

wsparcie przy remontach, budowach chodnika przy drogach powiatowych przez gminy. Do 

przebudowy chodnika w ciągu drogi powiatowej Wołoszyny – Kurzyna Mała, Kurzyna Średnia 

dołożyliśmy 21 200 zł. Nie jest to duża kwota, ale jednak znacznie większe wsparcie niż poprzednio. 

 

Plany inwestycyjne w gminie Ulanów będziemy na bieżąco konsultować, ale przymierzamy się w 

kolejnych latach do następujących inwestycji drogowych mających wpływ na gminę Ulanów:: 

- remont drogi powiatowej Kurzyna – Dąbrowica,  

- remont drogi powiatowej Ulanów – Rudnik, 

- złożenie wniosku do Ministerstwa Infrastruktury i przystąpienie do realizacji inwestycji sprężenia 

mostu na rzece San, 

- przebudowa drogi powiatowej Ździary – Wołoszyny, 

- przebudowa drogi powiatowej Jarocin – Ulanów od skrzyżowania do mostu na rzece Tanew. 

Chciałbym aby te propozycje wymienione zostały przedyskutowane przez samorząd, radnych i aby 

wspólnie ustalić hierarchie zakresów inwestycyjnych.  

Starosta wspomniał, że prowadzi rozmowy na temat drogi wojewódzkiej Nr 858, odcinek Dąbrowica 

– Sieraków jest w zasadzie nieprzejezdna. Mam informacje, że jest opracowywana dokumentacja i 

trzeba mieć nadzieje, że będzie ta droga zrobiona.  

 

Będzie realizowana modernizacja ewidencji gruntów i budynków obrębu Bieliniec. Wartość zadania 

180 tys. zł. Jest to nowe działanie, które wprowadziliśmy.  



Drobne tematy, takie jak kopanie rowów, zrobienie przepustów, odwodnienia, koszenie rowów 

prosimy na bieżąco zgłaszać do mnie lub do zarządu Dróg Powiatowych. Będziemy się starać drobne 

trudności dla mieszkańców realizować na bieżąco.  

 

Starosta odniósł się do kwestii wyboru szkół średnich przez młodzież gimnazjalną. Poprosił, aby 

pomóc w oddziaływaniu na młodzież, aby wybierała szkoły ponadgimnazjalne w powiecie niżańskim.  

 

P. Z. Lach – Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych podziękował radnym powiatowym z terenu gminy 

Ulanów za ich działania i mocne zaangażowanie w sprawy gminy, a dotyczące zadań powiatu.  

W działaniach doraźnych, drobniejszych inwestycjach uczestniczymy jako zarząd dróg, staramy się 

pomóc gminie, jest dobra współpraca. Dyrektor wyraził nadzieję, że stan dróg powiatowych w gminie 

Ulanów poprawi się znacząco, chociaż nie jest zły w porównaniu do innych gmin. Nie ma jeszcze 

decyzji co do rozdania środków unijnych, wiec nie wiemy jeszcze jakie będą możliwości. 

 

P. S. Przemykalski: 

Zgłosił temat odciążenia drogi Zarzecze – Biłgoraj przez Kurzynę. Jest to nasza długoletnia bolączka. 

Jeżdżą ciężkie samochody, droga była niedawno robiona, a już się będzie psuć. Kiedyś most w 

Krzeszowie był słaby i nie można było jeździć tamtą drogą, obecnie most jest po naprawie, ale ma 

ograniczenie tonażu. Jest chyba celowo zrobione, aby dalej tiry jeździły trasą przez Kurzynę. 

Drobne sprawy to - pasy na drodze w Kurzynie miały być namalowane – przypominam.  

Zgłosił również problem mostu, jak się wyjeżdża z Kurzyny. Od spodu pręty są już mocno 

skorodowane, prosi się o oglądnięcie i zabezpieczenie konstrukcji. 

Chodniki – od Kurzyny Średniej do Kurzyny Małej – Górka, jeżeli by było można włożyć ten odcinek 

500 m w trasy rowerowe. Można byłoby wykorzystać jednocześnie jako ścieżkę rowerową, gdyby był 

trochę szerszy. Chodnik przy tak ruchliwej drodze jest niezbędny.   

Droga Kurzyna – Dąbrowica była robiona przez powiat, ale nie została skończona. Zgłaszałem już 

radnej poprzedniej kadencji, aby ten odcinek skończyć, albo zabierzcie tablice informującą o 

inwestycji ze środków unijnych, bo to nieładnie wygląda. 

Wspomniał, że skoro było spotkanie z Dyrektorem Dróg Wojewódzkich, czy wiadomo czy jest 

możliwość poprawienia odcinka drogi od Zarzecza do  Czekaja. Czy trzeba czekać aż będzie robiona 

trasa szybkiego ruchu.  

Poprosił o pomyślenie o chodniku w Kurzynie przy drodze na Biłgoraj, na odcinku od Kurzyny 

Średniej do Kurzyny Małej – Górka. 

Proszę o informację o wyborze nowego dyrektora Szpitala Powiatowego oraz o planach budowy 

lądowiska. 

 

P. M. Grzybowski 

Droga Glinianka – Wólka Bielińska, dokończenie drogi, jakie plany. 

 

Do pana Dyrektora Zarządu Dróg – proszę o wykarczowanie krzewów przy drodze koło mostu i 

ustawienie znaku uwaga zwierzęta domowe. 

 

P. Z. Bronkiewicz: 

Budynki powiatowe po byłym liceum w Ulanowie. Są różne możliwości, można by było 

zagospodarować te obiekty, stworzyć miejsca pracy. Czy pan Starosta ma jakieś plany w tym 

kierunku, bo w tej chwili teren jest okropnie zaniedbany. 

 

P. J. Rzekęć: 

Chodnik na Hucie Deręgowskiej. Był kawałek zrobiony jakieś 8 lat temu, jest dokumentacja zrobiona 

na całość. Czy pan Starosta planuje zrobić? Przynajmniej kawałkami, albo całość po jednej stronie.  

 

P. W. Piędel 

Podziękował, że pan Starosta postanowił odrolnić grunty w Bielińcu. Jest to ważne dla naszej 

miejscowości. 



Poprosił o dokończenie chodnika. Są trzy odcinki chodnika niedokończone, Jest to niebezpieczne, 

policja daje mandaty, że nie idzie się chodnikiem, którego w rzeczywistości nie ma. Koszt byłby 

niewielki, a poprawiłoby bezpieczeństwo i sprawiłoby wielką wygodę mieszkańcom. Byłaby to 

pewnego rodzaju rekompensata, za utrzymanie chodnika prze Bieliniec, odśnieżamy, czyścimy go. 

Gdyby się to udało zrealizować w tym roku bylibyśmy wdzięczni.  

 

P. A. Budzyńska , Sołtys wsi Kurzyna Średnia: 

Do pana Dyrektora Zarządu Dróg. Od kościoła w Kurzynie Średniej jest zawyżone pobocze i piach z 

ulewy spływa. Zawsze się sypie piach na drogę, a nikt tego nie zbiera.  

  

P. J. Wójtowicz – Sołtys wsi Bieliny: 

Podziękował za wykopanie rowów przy drodze powiatowej w Bielinach od domu strażaka do 

skrzyżowania. Przypomniał o wykoszeniu rowów po drugiej stronie, zaczynają się już tam robić 

zakrzaczenia. Poprosił też o rozwiązanie problemu na drodze powiatowej Ulanów w stronę 

szkoły./niedaleko sklepu GS/. Po każdym deszczu stoi woda, nie można spokojnie wejść czy wjechać 

na posesję. Zgłaszała mi ten problem pani mieszkająca przy tym miejscu. 

 

P. E. Małek: 

Chodnik przy drodze powiatowej na ul. Św. Wojciecha. Został zrobiony kilka lat temu kawałek 

chodnika, a jego dokończenia nie mogliśmy wyprosić u poprzedniego Starosty. Poprosił starostwo o 

dokończenie tego odcinka chodnika. Będziemy bardzo wdzięczni. 

Kładka na rzece San, czy jest możliwość zrealizowania tego zadania. Temat ten był w przeszłości 

poruszany, ale z różnych przyczyn zaniechany. Przewodniczący poprosił, aby wspólnie Burmistrz 

Ulanowa, Burmistrz Rudnika i Starosta pomyśleli o tej inwestycji. Byłaby wspaniała łączność 

pomiędzy gminami. Planowana jest realizacja zadań w ramach projektu „Błękitny San” więc być 

może będzie łatwiej o środki na taki cel. 

Droga powiatowa  Bieliny – Nowa Wieś, jest ona nieprzejezdna na odcinku od Bukowiny do Ryczek. 

Przewodniczący zaznaczył, że z tego co się orientuje poprzedni Starosta wykonał projekt na tą drogę, 

ale nie jestem pewien. 

Do pan Dyrektora Zarządu dróg: chodzi o ciąg drogi do Krzeszowa. Kamyk, którymi były wysypane 

pobocza w miejscach na zakrętach wybił się. Zrobiły się niebezpieczne dołki. Taka sytuacja jest na ul. 

Św. Wojciecha przy wjeździe, w Rędzinach. Poprosił o poprawienie poboczy. 

Przewodniczący podziękował jeszcze raz za wykopanie rowów w Bielinach. 

 

P. B. Tofilski, Sołtys wsi Wólka Tanewskiej: 

Podziękował Panu Staroście za pomoc, za udział w Pikniku Rodzinnym w Wólce Tanewskiej. 

Do pana Dyrektora Zarządu dróg zwrócił się z przypomnieniem o postawieniu tablicy E1 na odcinku 

drogi powiatowej od Dąbrówki do Wólki Tanewskiej. 

P. B. Tofilski wypowiedział się jako pracownik Zarządu Dróg Wojewódzkich: mówi się o nakładkach 

o bieżących remontach dróg wojewódzkich. Robiliśmy symulację, na dzień dzisiejszy w 

Województwie Podkarpackim trzeba by było wydać ok. 70 milionów złotych na same nakładki. a w 

budżecie jest przeznaczonych na ten cel 4 miliony złotych. Pod zarządem dróg wojewódzkich w 

Stalowej Wioli jest 231 km. Wszystkie drogi są ważne, ale niestety możliwości znacznie mniejsze. 

 

P. R. Pokora: 

W zakresie bezpieczeństwa na drogach powiatowych, gminnych i wojewódzkich. Samo koszenie 

poboczy nie daje skutku, trzeba usunąć piasek z poboczy, żeby woda spływała. Wówczas asfalt 

utrzymałby się dłużej w dobrym stanie. Na drodze powiatowej 858 z Ulanowa do Dąbrowicy zalega 

woda, asfalt pęka. Droga na moście w Wólce Tanewskiej jest w stanie krytycznym, to jest droga 

wojewódzka. Na drodze powiatowej w Gliniance zalega piasek na poboczach. Rady zwrócił się do 

starosty, ze jeżeli nie przeszedłby wniosek w Urzędzie Marszałkowskim na drogę Ulanów – Rudnik, 

aby Starostwo i Gmina Rudnik dalej nie odpuszczała drogi z poboczem, aby pomału realizować to 

zadanie. 

 

 



P. W. Grzywacz, Sołtys Wsi Glinianka:  

Do Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych: przy przystanku w pasie drogowym w Gliniance jest 

kanalizacja burzowa, ale jest nieskończona. Przydałoby się dorobić studzienkę, autobusy wjeżdżają, 

zawalają. Z radnym czyścimy, ale nadmiar wody nie ma się gdzie podziać. 

 

Burmistrz: 

Podziękował radnym, sołtysom za tak aktywny udział w sesji i pytania do Starosty oraz Dyrektora 

zarządu Dróg Powiatowych. Zaznaczył, że większość z tych wspominanych dzisiaj problemów Pan 

Starosta miał już zgłoszonych w piśmie. 

Podkreślił, że dugą drogą powiatową nieprzejezdną w gminie jest droga w Ulanowie łącząca ulicę 3 

Maja z Zakładem Usług Komunalnych. Podjęte są rozmowy w celu przejęcia tej drogi od powiatu. Jak 

będzie możliwość pozyskania środków unijnych zrobienia na tej drogi. Chcemy również stworzyć 

miejsca parkingowe przy zakładach pracy. Przy drodze wojewódzkiej, gdzie usytuowane są zakłady 

drzewne nie ma możliwości zrobienia miejsc parkingowych.   

Pan Burmistrz podkreślił, że dobrze iż pan Starosta przybył na sesje do Ulanowa dopiero teraz, gdyż 

obecnie otrzymaliśmy już dużo konkretnych informacji. Podziękował za normalną, partnerską 

rozmowę pomiędzy starostą, a gminą. Zauważył, że pan radny z Kurzyny narzeka, że mało pieniędzy 

Starosta dał na chodnik. Przy poprzednim Staroście nie mieliśmy zgody na budowanie chodnika za 

własne pieniądze, a teraz mamy dodatkowo 22 tysiące złotych.  

 

Burmistrz poinformował o ostatnich planach. Zrodził się pomysł po wizycie dyrektora na terenie 

naszej gminy, aby złożyć wspólny wniosek na drogi. Droga o kierunku Wołoszyny – Banachy zaczyna 

się już psuć, chociaż niedawno była robiona. Od Kurzyny Małej do mostu na odcinku 1 km. jest 33 

pęknięcia, przełamania drogi - liczył mieszkaniec Kurzyny. 

Jak będzie możliwość pozyskania środków zrobić drogę od końca  granicy naszej gminy od Kurzyny 

przez Dąbrówkę, do Czekają i przez Hutę Deręgowską do drogi krajowej lub nawet do węzła 

budowanej autostrady w Zapaczu. Włączyć tez gminę Jarocin, aby wniosek był silniejszy i wsparcie 

radnych aby wniosek ten nie upadł. Burmistrz dodał, ze włączyłby jeszcze budowę chodników oraz 

dwie drogi: od Dąbrowicy do Kurzyny oraz  od mostu przez Dąbrówkę do drogi w Dąbrówce. Każda 

miejscowość chce budować chodniki, jeżdżę po wszystkich zebraniach i ludzie chcą budować 

chodniki. 

Temat Bielin. Zwracałem się z pismem do poprzedniego Starosty i Zarządu Powiatu jakieś półtora 

roku temu z propozycja przejęcia tej drogi. Otrzymałem pismo, że decyzja zostanie podjęta w 

późniejszym czasie i nie było decyzji. Teraz prowadzę rozmowy ze Starostą, że jakby istniała taka 

możliwość to przejąć tę drogę i złożyć wspólny, duży wniosek dołączając jeszcze inne drogi. Problem 

jest z tym, że do dnia dzisiejszego nie ma jeszcze informacji o kryteriach naboru wniosków.   

Droga wojewódzka – było spotkanie z Panem Marszałkiem Ortylem, był konwent na którym zabrałem 

głos, że jest to jedyna droga wojewódzka nieprzejezdna. Zaproponowałem też możliwość 

współfinansowania budowy tej drogi.  

Dobrze się dzieje, że jest zainteresowanie podniesieniem stężenia mostu na Sanie. O tym jest mowa 

już długo, dobrze, że się zaczęły prace w tym temacie. Zaproponowałem Staroście partycypowanie w 

kosztach 50% . Pan Starosta określił, że liczy na partycypowanie w kosztach zadań powiatowych 

również przez inne gminy. Liczę na to, ze wszystkie gminy będą traktowane jednakowo, że nie będzie 

tak, że jedna gmina daje pieniądze, a inna nie, a będzie się w tej gminie robić. Równego i 

sprawiedliwego traktowania oczekuję i takie jak na razie jest pomiędzy gminą i Starostwem oraz 

Zarządem Dróg Powiatowych.  

Jeżeli będzie realizowany ten duży wniosek dotyczący dróg, o którym wspomniałem wcześniej, to nie 

jestem wprawdzie po konsultacji z radnymi, ale myślę że nasz budżet nie będzie już wkrótce w ogóle 

zadłużony i mogę deklarować udział 50% środków własnych inwestycji.  

 

Pan Starosta: 

Poinformował, że przygotowując się do diagnozy potrzeb społecznych, poszczególnych samorządów 

zaproponowaliśmy przedstawienie propozycji poszczególnych miejscowości. Pan Burmistrz Ulanowa 

takie propozycje też złożył na piśmie. Poprosił, aby wspólnie z panem Burmistrzem ustalić 

harmonogram potrzeb, które zadania są priorytetem zarówno dotyczące dróg, jak i chodników przy 



drogach. Jeżeli będą to drobniejsze inwestycje np. budowa niewielkich odcinków chodnika i jeżeli 

będzie można zrobić to własnymi siłami zarządu dróg będzie robione w danym roku budżtowym. 

Większe inwestycje, które będą wymagały ujęcia w budżecie będziemy musieli się nad tym mocniej 

zastanowić. Nie mówię, że nie będą realizowane, tym bardziej mając tak cenną deklarację Burmistrza 

o współfinansowaniu zadań nie chciałbym tego odrzucić. Wyraził wdzięczność, że Gmina Ulanów 

decyduje się na współuczestniczenie w realizacji zadań powiatu. Starosta zaznaczył też, że dając 

środki na zadania powiatu, nie wyobraża sobie, żeby przedstawiciele gminy nie współdecydowali o 

zadaniu. 

Kwestia dyrektora Szpitala Powiatowego w Nisku: Starosta poinformował, że dyrektorem został Pan  

Henryk Przybycień, osoba z blisko dwudziestoletnim doświadczeniem w zakresie zarzadzania w  

służbie zdrowia. Dyrektor szpitala w Kościanie, w Sanoku, w Krośnie, w Rzeszowie, osoba z dużym 

doświadczeniem. Kandydat ten przedstawił najlepszą koncepcję zarzadzania szpitalem, 

ustabilizowania sytuacji szpitala, funkcjonowania szpitala i jego rozwoju. Było jeszcze dwóch 

kandydatów, którzy mieli też swoje atuty, propozycje na funkcjonowanie szpitala. Komisja w 

większości uznała, że ten kandydat w największym stopniu spełnia wymagania komisji i wyłoniła w 

drodze konkursu dyrektora szpitala w osobie pana Henryka Przybycienia.   

 

Szpitalny Oddział Ratunkowy i lądowisko: Starosta poinformował, jak wygląda sytuacja z realizacją 

tej inwestycji. Rada Powiatu poprzedniej kadencji w czerwcu 2013 roku wyraziła chęć przystąpienia 

do realizacji takiego zadania. Przyszło pismo bezpośrednio z Urzędu Wojewódzkiego, a pośrednio z 

Ministerstwa Zdrowia, z zapytaniem czy powiat jest zainteresowany realizacją zadania, gdyż pojawiła 

się możliwość zakwalifikowania takiego zadania do programu Infrastruktura i Środowisko.                            

Ta inwestycja w jakimś stopniu jest zaniedbana. Jest to dla nas bardzo ważna inwestycja, uważamy że 

budowa oddziału ratunkowego jest szansą na rozwój szpitala. Nadrabiamy stracony czas. 

Przygotowywana jest dokumentacja. Obecnie przygotowywane są dokumenty do przetargu. Termin 

wskazany w piśmie z Ministerstwa Zdrowi to trzeci kwartał 2015 roku. Istnieje obawa, że możemy nie 

zdążyć z uwagi na terminy obowiązujące w przepisach.  

 

Budynki Liceum Ogólnokształcącego w Ulanowie: Starosta poinformował, że celowo nie 

podejmowali działań ponieważ była podjęta próba dalszego kontynuowania nauki w liceum. 

Zadeklarowałem, że dopóki nie będzie rozstrzygniętego naboru nie będą podejmowane inne działania 

niż te związane ze szkołą.  

Jest kilka propozycji na zagospodarowanie tych budynków, m.in. kontynuacja nauki przez grupę 

młodzieży z Ukrainy, uruchomienie warsztatów terapii zajęciowej, zakład aktywności zawodowej, 

działania skierowane do osób starszych: dom dziennego pobytu osób starszych.  Starosta zaznaczył, że 

chciałby, aby to była wspólna decyzja przedstawicieli powiatu i gminy Ulanów. 

 

Starosta na koniec powiedział, że pozytywnie odnosi się do wsparcia różnych akcji, pikników. Gmina 

Ulanów jest przodownikiem we wspieraniu inicjatyw przez Powiat. Dzieje się tak również za 

przyczyną radnych powiatowych z Ulanowa.  

 

P. J. Bronkiewicz, Radny Rady Powiatu Niżańskiego: 

Rozwinął temat programu Senior Vigor, przygotowanie domu dziennego pobytu osób starszych, jako 

propozycja zagospodarowania budynków po byłym liceum w Ulanowie.  

 

 

Ad. 19 

 Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej 

podziękował za uczestnictwo i zamknął obrady VI Sesji Rady Miejskiej w Ulanowie.        

 

Protokołowała: Magdalena Hasiak 

Anna Konior 


